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Hulpdiensten 

De stille kracht van onze gemeente 
 

 

Toelichting 
Neutraal  Als er iets te doen bij disco Lunenburg is er voldoende toezicht, zowel door eigen 

inzet van toezichthouders van Lunenburg als, indien het nodig mocht zijn ook door 
de politie want Lunenburg heef direct met hen contact als nodig mocht blijken. Of 
er verder voldoende politie op straat is in de gemeente kan ik niet zo goed 
beoordelen. Ik verneem of ees daar weinig over. 

Mee 
oneens 

 De enige die ik zie is de BOA, voor vergeten blauwe parkeerkaarten. 

 Ik zie bijna nooit politie! 

 Ik zie ze nooit rijden. mijn idee is dat er weinig toezicht is. 

 Je ziet alleen maar agenten op straat als er een ongeval of i.d.. heeft 
plaatsgevonden 

 Veel inbraken bij ons in de buurt (Nieuwstraat), bij ons in 3 jaar tijd al 2x 

 Zeldzaam dat je politie in ons dorp ziet. Tenminste, die niet zo hard gaan dat wel 
duidelijk is dat ze alleen op doorreis zijn. 

Zeer mee 
oneens 

 Ik zie nooit een agent of politieauto 

 Ik zie ze nooit, 
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1. "Er is voldoende politie op straat in de gemeente 
Bernheze" 

(n=285) 
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Toelichting 
Mee 
eens 

 Alleen tijdens en rond de vergaderingen over het azc voel ik me bedreigd. Door de 
blanke agressieve medemens. 

Mee 
oneens 

 Ik had er nog nooit over nagedacht dat ik me wel eens onveilig zou kunnen voelen in 
Heesch, totdat een stel koekenbakkers het nodig vond om mijn huis te bekogelen met 
eieren omdat mijn mening afweek van die van de schreeuwers. Dat is inmiddels 
gelukkig weggezakt, maar ik sta versteld van de manier waarop sommige van mijn 
mede-Heeschenaren de vrijheid van meningsuiting beleven. 

 Vooral bang voor fietsdiefstal 
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2. "Ik voel me in Bernheze `s avond  altijd veilig op straat" 
(n=284) 
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Toelichting 
Mee eens  Alleen omdat er een probleemhuis in de wijk stond, verder nooit gehoord of 

gezien 
Neutraal  Volg op twitter, maar nooit ontmoet. 
Mee oneens  Al zou ik deze persoon ondersteboven lopen, weet ik niet wie het is. Met 

andere woorden: ik ken de wijkagent niet. 
Zeer mee 
oneens 

 Geen idee wie dat is. Hoe moet ik dat weten? 

 Hebben we die dan? 

 Ik heb hem of haar nog nooit gezien en weet niet eens wie het is 

 Ik wist niet eens dat we er een hebben! 

 Ik zou echt niet weten, wie dat moet zijn. Hebben we wel een wijkagent?? 

 Zou niet weten wie dat is! 
Weet niet  Ik weet niet wie dat is. Hebben we die wel een? 

 Nee weet niet eens dat we er één hebben 

 Nooit gezien of gehoord 

 Wij hebben geen wijkagent 

 Woon in buitengebied 
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3. "Ik ken de wijkagent in mijn buurt" 
(n=284) 



 
 
 

 
4 

 

In onze gemeente wordt regelmatig gecontroleerd op de snelheid  van autorijden 
 

 

Toelichting 
Uiteraard  Er zijn zover mij bekend nauwelijks snelheidscontroles en als ze er al zijn op de 

verkeerde plaats. er moet veel frequenter worden gecontroleerd in de 30km zones. 
De stroomwegen buiten deze zones zijn relatief veilig. 

 Ik ben een groot voorstander voor handhaving van de maximum snelheid. De 
gemeente heeft het 5 jaar geleden al eens toegezegd, helaas nog niets gedaan. In 
onze straat wordt namelijk te vaak te hard gereden. 

 Jazeker, maar er wordt weinig of niets aangedaan. Ik heb al vaak gebeld over de 
Nistelrodenseweg, de snelheid was daar  eerst 30 km. Ze konden daar geen controles 
houden, werd gezegd. Even daarna stomden er borden van 50 km. Ze rijden heel 
vaak 70 of meer. We hebben nog nooit controle gezien. Ik woon in de Bachlaan. Als 
je in de tuin zit, wordt je gek van de herrie. Vroeger was dat niet, nu met die klinkers 
is het heel erg. Als ze 30 rijden niet, maar zo.......Vreselijk. We ergeren ons elke dag. 
Vooral in de zomer. Ik zou goed verder willen maar hoe? Kunnen jullie ermiets aan 
doen. 

 Mag nog wel meer gebeuren in de bebouwde kom 

 Rietdijk vorstenbosch word gemm harder dan 80 km per uur gereden dat terwijl er 
kinderen naar school fietsen ... levens gevaarlijk.. fietspad zou zeer welkom zijn 

 Woon zoals de meeste in een 30 km zone, maar heb vaak het gevoel langs een 
racebaan te wonen. 

 Zou veel vaker mogen. Ik vind dat er veel te hard gereden worden. Niet alleen in de 
kernen, maar overal! 

Enigzins  Ga controleren op gevaarlijke plaatsen en niet op plaatsen waar het vrij 
ongevaarlijk(aparte fietspaden etc) is of waar je bijna het dorp uit bent en dus iets 
harder gereden wordt, dit verhoogd niet de veiligheid maar dient volgens mij en de  
meeste alleen maar om de kas te spekken 
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4. Heeft u begrip voor snelheidscontroles? 
(n=283) 
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 Ik weet dat niet. Ik weet wel dat er binen de bebouwde kom door de Dorpsstraat in 
Loosbroek vooral `s-morgens tussen 7 en negen uur en `s-middags tussen 5 en 7 uur 
veel te hard gereden wordt. Dat is ook in het voorjaar kenbaar gemaakt op de laatste 
algemene vergadering van de Kerncommissie. Voor zover ik weet is daar nog niets 
mee gedaan of is dat niet in het oepnbaar kenbaar gemaakt. 

 Ligt eraan op welke plek ze controleren... vaak zie je ze op ongevaarlijke plekken 
waar ze makkelijk kunnen scoren.. 

 Ligt veel aan de plaats en de tijd. Soms is het onnodig en niet eens zinvol om te 
controleren. 

 Vind dat ze meer aan verkeers hufters moeten doen.Å„ paar km te hard geen 
probleem als dat verkeers veilig is.. 

Weet 
niet 

 Ik heb geen begrip als er `gezeurd` wordt over een minimale overschrijding! 

 Ik heb nog nooit een snelheidscontrole in Heesch gezien. 

 Wij zijn al een paar jaar met de gemeente in discussie om de  ingestelde snelheid  bij 
binnenkomst van de bebouwde kom te handhaven  maar dat gebeurd totaal niet. 
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Toelichting 
Nee  De kans op een boete voor vergeten blauwe parkeerkaart is vele malen groter en dan €90 

betalen voor iets wat je vergeet. 

 Ik zie in bernheze nooit controles 

 Ik. Houd me aan de limiet 
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5. Bent u het afgelopen jaar, in de gemeente Bernheze, 
geflitst? 

(n=283) 
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Stel u mag voor een dag een ander beroep uitoefenen. 
 

 

Toelichting 
Ja  Als rechercheur 

 Altijd een mooi beroep gevonden. 

 Daarbij de gelegenheid te gebruiken om meer inzicht te krijgen in hun werkwijze. 

 Het lijkt me interessant om eens in de huid van een agent te kruipen. Ik ben er absoluut 
ongeschikt voor. 

 Honden poep op laten ruimen 

 Ik weet het kan dan een zware dag worden. Bij dood, ruzie enz moet je er zijn en je 
mannetje staan. En altijd is er kritiek 

 Ik zou wel eens aan den lijve willen ondervinden hoe onze inwoners op b.v. handhaving 
van wet en regelgeving reageren. 

 Ik zou wel eens willen ervaren wat de effectieve werktijd van een wijkagent in Heesch. 
Er gaat naar mijn mening veel te veel tijd verloren  aan administratie en overleg. Echt in 
de wijk zijn is er niet meer bij. De Kennis over wat er werkelijk speelt raakt uit beeld. 

 Zelf aan den lijve ondervinden wat een agent meemaakt. Zou duidelijk zichtbaar willen 
zijn (op straat dus) en misschien niet eens in een auto, maar op de fiets (bij mooi 
weer!). 

Nee  Er is te weinig respect voor de politie. Dit is de schuld van de regering. Ze hebben te 
weinig vrijheid en moeten bij elke handeling formulieren invullen. 

 Het respect voor agenten is helaas tot een dieptepunt gedaald. Menigtes keren zich 
vaak tegen agenten. Ik zal het beroep niet meer willen hebben. 

 Ik zou niet weten waarom. Als er politie in Bernheze is (in mijn geval Dinther) dan schrik 
ik me rot. Ik zie nauwelijks een agent/ politiewagen. Komen ze alleen als er wat loos is ? 
Preventief zijn ze zeker niet aanwezig. 

 Nee liever niet, ik heb zeer veel respect voor de politie, maar ik zou niet graag mee 
willen maken wat hun allemaal meemaken. Want soms zijn de situaties nogal gevaarlijk 
of maak je minder leuke dingen mee. 

 Niet mijn ding, sorriy. 
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6. Zou u een dag willen ruilen met een politieagent? 
(n=283) 
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 Politieagenten kunnen tegenwoordig hun beroep niet goed uitoefenen vroeger noemde 
wij ze het gezag tegenwoordig moet je steeds nadenken of je wel of niet iets mag of je 
word nog aangeklaagt ook als je optreedt als politie 

 Want de politie mag toch nergens niks aan doen.... slecht imago! 

 Zoals er nu wordt omgegaan met agenten vind ik fout. Foto`s van agenten die buiten 
het stadhuis staan tijdens azc worden op facebook gedeeld. 

Weet 
niet 

 Ben hiervoor te oud 

 Misschien niet willen ruilen maar wel een dagje meelopen, om zo meer te weten te 
komen wat het vak nu werkelijk inhoudt. zo krijgt eenieder vaak meer begrip voor 
elkaars beroep. 

 Waarschijnlijk wel om een beter idee van de werkzaamheden te krijgen 
 
 
 


